



Algemeen Bestuur

Verslag

Datum: Maandag 20-03-2023

Nr.	Beschrijving
1	<b>Opening:</b>
2	<b>Mededelingen en vaststellen agenda,</b> 30 maart is er weer een dorpenbijeenkomst in Moerstraten. Hier sluiten we met DB bij aan. Ook verbinder Gemeente Roosendaal sluit aan i.v.m. het werkbudget. Daarnaast ook de woonagenda en wat er verder ter tafel komt.
3	<b>Verslag 13-02-2023 Bijlage 1:</b> Akkoord voor archivering <b>Geanonimiseerd verslag Bijlage 2:</b> Akkoord voor plaatsing op de website
4	<b>Inventariseren Rondvraag:</b> Stoep parkeren Contact Geerhoek Uitnodiging wijkoverleg juni Vraag over Geerhoek Koele Kikkers
5	<b>Voortgang projectgroepen:</b> <b>Projectgroep Toerisme:</b> Er is overleg geweest met de projectgroep en in kaart gebracht wat de activiteiten en evenementen zijn die open staan. Alles in kaart gebracht en welke op de openstaande punten gaan ze actie ondernemen.  Promotie Wouw, terrassen en evenementenbeleid en dat loopt. Contact via leden DR. Evenementenkalender is gevuld. Bewegwijzering. En alles wat openstaat is onderverdeeld onder de projectgroep. M.b.t. het project van de panelen. De panelen zijn afgelopen vrijdag geplaatst. Bij de Kerk, kasteel en molen. Heel veel bijdrage geleverd door Inge. Wethouder Gemeente Roosendaal zal de panelen nog officieel onthullen. Mooi moment om het succes te vieren. Afsproken om nog geen beelden te delen. Beter om dit na de officiële opening te doen. Er zijn ook wel wat reacties geweest. Ze zijn niet in beton gegoten, dus kunnen verplaatst worden, maar de locaties zijn voor alle panelen goed. Bewoners Torenplein hebben al klachten gehad omdat ze in het zichtveld staat en omdat ze te hoog zijn. Ook gesproken over overname VVV door City Marketing. Het is geen fusie geworden maar overname.

	<p><b>Projectgroep Cultureel Erfgoed: Bijlage 4</b> Er is een overleg gepland voor 28 maart, dan bespreken met de externe leden over hoe verder. Daarna overleg met de projectgroep Openbare ruimte hoe hier verder invulling aan te geven.</p> <p><b>Projectgroep Openbare Ruimte en Veiligheid: Bijlage 5, Bijlage 6, Bijlage 8</b> Overleg met bewoners en contactpersoon Gemeente Roosendaal en was een open gesprek. Ging vooral over de overlast. Gemeente heeft aangegeven dat het aantal evenementen niet meer zal worden. Er zou een evenementenkalender komen en ze mogen overal over meepraten, maar Gemeente bepaald wat er wel of niet zal komen. Gemeente is het er wel mee eens dat er regels zijn en dat ze hier ook op zullen moeten handhaven en eerder communiceren m.b.t. vergunningen ed. Bewoners mochten aangeven wat ze willen. Er is een rappel gestuurd, maar bewoners komen er nog op terug.</p> <p>Stamtafel. Lid was benieuwd of een stamtafel mogelijk is in Wouw. Het eerste gesprek met de Geerhoek heeft al plaatsgevonden en ze willen eigenlijk dit jaar nog starten met de stamtafel. Rondkijken of er vrijwilligers zijn die een ochtend willen helpen. Verder wordt het geregeld vanuit WijZijn Traverse. De bedoeling is 1x per week. Waarschijnlijk zal dit op vrijdag plaats gaan vinden. Lid neemt het mee richting de Geerhoek hoe de Geerhoek hier in staat. Of ze dit met vrijwilligers van de Geerhoek kunnen draaien of dat er vrijwilligers nodig zijn. Voor sommige mensen is de afstand een belemmering, maar dat kan je eventueel oplossen met haal en brengservice, of dat dit dan onderling geregeld gaat worden.</p> <p>Spellestraat bijeenkomst. Een aantal leden zijn bij de bijeenkomst geweest. Was goed overleg wat goed voorbereid was en er was weinig weerstand. Bewoners konden hun wensen inbrengen en toesturen. Ze laten bewoners echt meebeslissen en geven ook aan wat wel en wat niet kan.</p> <p>30 maart is de bijeenkomst m.b.t de Hoogt2.</p> <p><b>Projectgroep Sociaal/Duurzaam:</b> Er wordt een hoger beroep ingediend m.b.t. zonnepark. Dit zal bij de raadsvergadering besproken worden.</p> <p><b>Projectgroep Communicatie/PR/ICT:</b></p> <p><b>Projectgroep Openbare jaarbijeenkomst:</b> Flyer is gemaakt en naar de drukker. 1 en 2 april dienen de flyers rondgebracht te worden. 22 maart komt er nog een stuk in de krant. Verzoek aan alle leden om, om 15 april om 13.00 uur aanwezig te zijn. Bericht zal worden gedeeld onder de leden zodat dit op facebook en de website geplaatst kan worden.</p>
6	<b>Voortgang infomail, inkomend en uitgaande poststukken</b>
7	<p><b>Terugkoppeling Arthur i.v.m. buurttent 16 maart te Ridderstraat, Wouw</b> Afgelopen donderdag stonden ze met de buurttent. Vele vrijwilligersorganisaties waren ook aanwezig. Ook veel bewoners waren aanwezig. 22 bewonersvragen zijn in behandeling genomen. Vele contacten met vrijwilligers zijn ook gelegd, dus was een groot succes. Er was 1 lid aanwezig vanuit de Dorpsraad. Vraag vanuit verbinder of er meer mensen van de DR aan kunnen sluiten bij een volgende buurttent. Als men kan is dit uiteraard mogelijk, maar i.v.m. de tijd overdag is dit voor de meeste lastig i.v.m. werk.</p>

<b>8</b>	<p><b>Evaluatie bestuurlijk overleg 27 februari 2023, Bijlage 7</b></p> <p>DNA Wouw. Gaan we hier nu mee verder of blijft het hierbij. Er is heel veel werk door DR en burgers van Wouw om het DNA van Wouw te ontwikkelen. Voor de leefbaarheid in Wouw. Heel veel dingen die toen genoemd zijn, zijn ook al afgerond. Samen naar de toekomst kijken. Het DNA van destijds als dusdanig afgesloten.</p> <p>Er zijn een aantal items benoemd binnen een tijdspanne maar die termijn is bijna verlopen dus is voor nu achterhaald. Vraag is om een nieuwe DNA te maken. Lid geeft aan dat Gemeente ook een visie heeft met vele punten waar we als DR aan kunnen hangen. Nu met de projectgroepen zetten we al actief in op de specifieke onderwerpen.</p>
<b>9</b>	<p><b>Actie en besluitenlijst. Bijlage 3</b></p> <p>Sluiten: 1, 8, 10, 19, 22</p> <p>Lopend: 9, 15, 16, 17, 21,</p>
<b>10</b>	<p><b>Rondvraag:</b></p> <p>29 juni is er een bijeenkomst in het huis van Roosendaal van 15:30 t/m 17:00 uur. 2 leden willen gaan.</p> <p>Op meerdere plaatsen staan aan beide kanten van de weg auto's op de stoep dus lastig toegankelijk voor rolstoelers/ rollators. Dit bijv. op te lossen om maar aan 1 kant parkeren toe te staan. Als DR melden en locaties doorgeven.</p> <p>Lid is bij vergadering Geerhoek aanwezig en vraagt of we nog vragen hebben die we mee kunnen nemen. De vraag is of er een opbergruimte is voor de dorpsraad.</p> <p>Sessie met wethouders heeft wat losgemaakt. Er spelen wat dingen in Wouw die niet in orde zijn. Voorzieningenpakket. Jumbo zit met een uitbreidingsprobleem. Wat moet je met dit gebied. Werkgroep Vitaal Wouw een hoop aangedragen. Inbreng van bewoners, dan ziet lid nog eventueel mogelijkheden. Vraag van lid wat wil je hiermee en wil dan met ideeën komen. Interne procedures lopen al maar dan wel kijken of er draagvlak voor is.</p> <p>Brainstormsessie plannen met Gemeente Roosendaal. Lid gaat uitnodiging versturen. Dit na de openbare jaarbijeenkomst.</p>